

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Martin Wásonyi.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 13.10.1714

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-14680

Clarissime et honoratissime Domine
Rector,

Non sine sensu gaudii litteras Tuas legi.
Effecit hoc meus erga Te amor, quo te praesentem complexus, absentem huc usque prosecutus sum. Alioquin non nego, tristis
us epistolae Tuae argumentum mihi quoque tristitiam attulisse. Quis enim non dole-
ret? Ecclesiam Hungariae inferioris
multis iam affligi, et graviores ei tem-
pestates, nisi Deus avertat, imminere.
Interim haec non fiunt sine Nemine,
cuius mos est, hoc modo arcam suam
purgare. Urbem vestram adhuc tum ma-
lis exemptam esse, lator sane. Verum, si ad
vos quoque peruersus zelus aduersariorum
pertingat, qui se hoc pacto cultum Deo
praeferre autumant, rogo Ter maximum,
ut

ut ea Spiritus Sancti mensura Tem-
perat, qua et sustinere omnem impetum,
et superare afflictiones omnes, et veri-
tatem tueri, et aliis omnibus prae-
luce re exemplo fidei et constantia possis.

Ceterum ei, quem mihi commendasti, illi-
que, quem comitem ad nos habuit, lubens
pro virili inferuiam. Libellos, quos hic
novissimos edidimus, quam primum mi-
hi nascetur occasio, ut satisfaciam
desiderio Tuo, transmittam. Vale et
sic rem Domini age, ut cui parum
temporis ad operandum super sit,

Tuus

Hal. d. 13. Oct.

Augustus Herman-
nus Francke.

1714.